
 

 

Referat fra Generalforsamlingen den 17.06.2021. 

 

Til Generalforsamlingen, blev Pia valgt som,dirigent, Waffa som referent,og vi fik valgt to 

stemmeoptællere, Mala og Nina.Marianne stod for at fortælle om årets beretning og den 

blev godkendt på Generalforsamlingen.Da vi nåede til punktet, regnskab blev der fortalt om 

at penge står i Jyske Bank og de vil have renter og udgifter.Og Anja ville prøve at opsige 

kontoen og Rene fra boligforeningen  skulle så stå for regnskab,konto og 

budget.Medlemmerne efterspurgte et budget,og spurgte hvornår de kunne se det, dette 

punkt blev ikke godkendt af medlemmerne,grundet manglende budget. 

Vi fik fastsat kontingent for efterfølgende år og medlemmerne skal stadig væk betale 100 kr 

om året. 

Under indkomne forslag, var der forslag om at Arbejdsgruppen bliver nedlagt,og dette blev 

godkendt.Fremover vil der være en Idebasar hvert halve år hvor medlemmerne kommer 

med ideer til aktiviteter på Kvindeaftener. ( Den første Idebasar finder sted den 11.8.2021, 

og bestyrelsen støtter op omkring basaren og medlemmernes forslag.) 

Vi havde valg af bestyrelse,Zahra skal flytte til anden by og udgår af bestyrelsen.Bestyrelsen 

ser således ud, Marianne forkvinde, Kobra næstforkvinde, Nsrin og  Razan alm.medlem 

,Kasserer Sacdiyo og Hodan og Farida suppleanter. 

Hvis Nsrin og Razan ikke reagerer på vores henvendelser pr.telefon om de stadig væk vil 

indgå i bestyrelsen, så indgår Pia og Mais i stedet for dem i bestyrelsen. 

Der aftales at vi har idebasar og fællesspisning den 23.6.2021 ( idebasaren blev så rykket 

senere hen efter den 17.6.2021 ) 

Og medlemmerne ønsker besked om næste betalingsdato for kontingent. 

 


